
 
                                  

Race period 賽事日期 : 18-20 Sep, 2020

Selling period 銷售日期 : Until May 12, 2020

From HK$620Singapore 新加坡

Special Benefits:

• Exclusive door-to-door ticket delivery

• Group Purchase Special Price for selected ticket categories

FORMULA 1 SINGAPORE AIRLINES SINGAPORE GRAND PRIX 2020 - Race Ticket (Early Bird Promotion)

2020 F1 新加坡航空公司新加坡大獎賽 - 門票 (提前訂購優惠)
Home of Formula 1 night race - A three-day race in the heart of the city

Circuit Map
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$2,930 $2,580

$6,400 N/A

$6,400 N/A

$3,750

3-Day Walkabouts  三日走動區門票三日走動區門票三日走動區門票三日走動區門票

$1,690

$2,630

$1,750

$2,630

$1,630

$2,340

N/A

N/A

Price (per ticket)
票價票價票價票價 ( ( ( (每每每每張張張張))))

1 - 4 Tickets
1 - 4 張門張門張門張門票票票票

5 Tickets or above
5 張門張門張門張門票或以上票或以上票或以上票或以上

N/A

$6,400 N/A

Access to Zone 1, 2, 3, 4 $2,630 N/A

Turn 3 Premier Grandstand
- offers an upgraded experience, which includes a bespoke bar, 
trackside dining area, wider seats with extra leg room and arm 
rests.
- Receive amenity pack daily, with quality earplug, poncho & other 
amenities

N/A

$7,570 N/A

$12,280 N/A

Ticket Category
門票種類門票種類門票種類門票種類

Location
看台位置看台位置看台位置看台位置

Stamford Grandstand Junior
(Aged 16 years & below)

3-Day Grandstands  三日看台區門票三日看台區門票三日看台區門票三日看台區門票

Stamford Grandstand
- Have a fantastic view of Turn 7, which presents one of several 
overtaking opportunities at the Marina Bay Street Circuit.

Zone 3
Access to Zone 3 & 4 only

Turn 2 Grandstand
- Offers a bird’s eye view of the first three turns of the track and 
cars exiting the Pit Lane.

PIT Grandstand
-Seated opposite the team garages and with a full panoramic view 
of the Pit Straight.

Bay Grandstand
- Hear the roar beneath their feet as the cars race past the 
picturesque waterfront stretch and drive underneath the 
Grandstand

Empress Grandstand
- Offers impressive views of the cars entering the vaulted arches of 
the stately Anderson Bridge.

Padang Grandstand
- Enjoy impressive views of cars racing past iconic landmarks at 
speeds of up to 275km/h as they steam full-throttle towards the 
famed notorious Singapore Sling (Turn 10).

Zone 4
Access to Zone 4 only

Pit Grandstand Junior
(Aged 16 years & below)

Super Pit Grandstand
- Upper rows in selected blocks (A4 - A16)
- Spectacular view of Pit Straight, team garages, starting grid or 
finish line
- Receive commemorative ticket & lanyard
- Priority access at Gate 1

Premier Walkabout
- Create your very own race experience from different vantage 
points at the various viewing platforms strategically located 
throughout the Circuit Park.

Turn 1 Grandstand
- The pivotal point where sheer manoeuvring and precision skills 
matter, witness the drama as drivers jostle for the best position at 
Sheares (Turn 1) during the start of the race.

Connaught Grandstand
- Superb views of the Formula One cars racing across the 
Esplanade Bridge.

Zone 1
Access to Zone 1, 2, 3, 4

$2,930
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Sat Sun

Stamford
Grandstand

PIT
Grandstand

PIT
Grandstand

Premier 
Walkabout

PIT
Grandstand

Padang
Grandstand

Padang
Grandstand

Stamford
Grandstand

Stamford
Grandstand $3,520

Price (per ticket)
票價票價票價票價 ( ( ( (每每每每張張張張))))

Ticket Category
門票種類門票種類門票種類門票種類

Location
看台位置看台位置看台位置看台位置

$2,930

Ticket Category
門票種類門票種類門票種類門票種類

Location
看台位置看台位置看台位置看台位置

Stamford Combi

Fri

PIT
Grandstand

PIT
GrandstandZone 1 Walkabout Combi

Combination Packages offer patrons the 
flexibility to experience different parts of

the street circuit on each of the three days.

Pit Combi Padang
Grandstand

Padang Combi

$5,220

$3,810

$11,760 $14,700

THE CUBE | Loft

3-Day Combination Package 三日自選配套三日自選配套三日自選配套三日自選配套

Price (per ticket)
票價票價票價票價 ( ( ( (每每每每張張張張))))

Sep 18
Friday 星期五星期五星期五星期五

Sep 19
Saturday 星期六星期六星期六星期六

Sep 20
Sunday 星期日星期日星期日星期日

Single-Day Ultimate Race + VIP Concert Package 單日賽事單日賽事單日賽事單日賽事+VIP音樂會套票音樂會套票音樂會套票音樂會套票

THE CUBE | Patio $4,410 $7,350 $11,760

$29,400

$29,400

Redefine your race + concert experience; exclusively at THE CUBE at The Padang Stage. Strictly Limited Availability.Offering prime VIP 
views of all the headlining concerts at the Padang, guests will be best positioned to witness the stellar entertainment line-up on an elevated 
triple-level viewing deck overlooking the Padang Stage.

3-Day Ultimate Race + VIP Concert Package 三日賽事三日賽事三日賽事三日賽事+VIP音樂會套票音樂會套票音樂會套票音樂會套票

THE CUBE | Patio

THE CUBE | Mezzanine

THE CUBE | Loft

Zone 4
Access to Zone 1, 2, 3, 4

Zone 4
Access to Zone 1, 2, 3, 4

$20,580

THE CUBE | Mezzanine $7,350

$7,350 $11,760 $14,700
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Terms & Conditions 細則及條款細則及條款細則及條款細則及條款: 

1. Full payment is required at the time of booking and once booking is confirmed, no amendment, cancellation and refund is allowed.

必須於預訂時繳付全數。一經確認，將不接受更改、取消或退款。

2. Price is subject to change due to fluctuations in foreign exchange rates. Connexus Travel may adjust prices without prior notice.

價格可能會因應匯率波動而出現變化，全旅達會因應情況而作出調整。

3. For terms and conditions of Singapore Formula 1, please refer to the official website of Singapore GP Pte Ltd.. Races and programs are subject to

 final announcement by the official organization.

有關新加坡一級方程式責任及細則請參閱Singapore GP Pte Ltd.官方網頁。賽事、節目等安排以大會最終公佈為準。

4. Connexus Travel reserves the rights to amend terms & conditions.  In case of any disputes, Connexus Travel's decision shall be final.

全旅達有權修改條款及細則，如有任何爭議，全旅達保留最終決定權。

5. All prices, information and images in this flyer are for reference only.

本宣傳單張之價格，資料及圖片只供參考。

Sky Suites
- World-class menu
- Free flow Champagne, fine wines and spirits, beers & soft drinks
- Exclusive access to open-air Sky Terrace
- Fully air-conditioned room and dining area

PIT Straight, Turn 1 or Turn 2
Access to Zone 1, 2, 3, 4

3-Day Hospitality Packages  三日特別禮遇配套三日特別禮遇配套三日特別禮遇配套三日特別禮遇配套

Ticket Category
門票種類門票種類門票種類門票種類

Location
看台位置看台位置看台位置看台位置

Formula 1 Paddock Club™
- World-class food & beverage offerings
- Free flow Champagne, fine wines and spirits, beers & soft drinks
- Access to the fully air-conditioned Formula 1 Paddock Club™ 
suite
- Daily Formula 1 Paddock Club™ Pit Lane Walk at a designated 
time
- Exclusive access to Paddock Club Lifestyle Area

Paddock Club
Access to Zone 1, 2, 3, 4

Turn 23
Access to Zone 1, 2, 3, 4

$14,400 $20,690

Sky Suite - Sat & Sun

Twenty3

Twenty3 - Sat & Sun

Single-Day Hospitality Packages  單日特別禮遇配套單日特別禮遇配套單日特別禮遇配套單日特別禮遇配套

Sky Suite

Upper Deck –
Formula 1 Paddock Club™

Paddock Club
Access to Zone 1, 2, 3, 4

Price (per ticket)
票價票價票價票價 ( ( ( (每每每每張張張張))))

Sep 18
Friday 星期五星期五星期五星期五

Sep 19
Saturday 星期六星期六星期六星期六

Sep 20
Sunday 星期日星期日星期日星期日

$55,870

$46,240

$36,810

$26,110

$18,560

Lounge @ Turn 3
- Access to fully air-conditioned lounge.
- Free flow of wines, beers & soft drinks
- Dedicated seating at Turn 3 Premier Grandstand.
- Daily meal & snake vouchers.

Turn 3
Access to Zone 1, 2, 3, 4

Green Room
- World-class menu
- Free-flow wines and sparkling wine, beers and soft drinks
- Access to the fully air-conditioned The Green Room

Turn 1
Access to Zone 1, 2, 3, 4

Twenty3
- Access to Bay Terrace with food and beverage offerings
- Free-flow Champagne, wine, selection of hard liquor, beers and 
soft drinks
- Access to specialty bars offering cocktails, and premium 
whiskies, gin and vodka
- Access to Apex Lounge with live DJ sets

$37,040

$11,880 $17,540 $30,750
PIT Straight, Turn 1 or Turn 2

Access to Zone 1, 2, 3, 4

$37,040

$9,360 $11,880 $24,460
Turn 23

Access to Zone 1, 2, 3, 4

$29,500
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